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Sted og tidspunkt Asnæs Skole, Personalerummet Blok C, mandag den 1. november kl. 16.00-19.30. 

Afbud/fravær Vira, Alvvilda, Mia, Benjamin, Dan og elevrepræsentanter fra Fårevejle Skole 

 

Punkt 1 Møde mellem skolebestyrelsen for Asnæs, Fårevejle og Hørve skoler og 
Børne- og Uddannelsesudvalget 

Ansvarlig og tid Børne- og Uddannelsesudvalget, 60 minutter 

Formål 
 
Fremstilling 

Børne- og Uddannelsesudvalget har indbudt til dialogmøde. 
 

1. Velkomst 
2. Hvad har skolebestyrelsen arbejdet med det sidste år? 
3. Hvad har skolebestyrelsen af ønsker? 
4. Hvordan oplever skolebestyrelsen samarbejdet med Børne- og 

Uddannelsesudvalget? 
5. Opsamling og evt.  

Referat Nedenstående emner blev drøfte: 
 
Ad. 2:  
Suppleringsvalg til skolebestyrelsen, hvor alle pladser er besat. 
Værdiregelsæt med bl.a temalørdag 
Kvalitet i skolen som er efterfulgt af ”Forventningsfolder” og udviklingen af 
kommunikationen. 
Kommunikation mellem skole/hjem: Det involverende skole-/hjemsamarbejde i et 
3-årigt udviklingsforløb med konsulent Mette Meineche Ploug. De første lærings- 
samtaler finder sted d. 9.-10. november. 
Årsberetning som film på AULA 
Nedsat undervisningstid. 
 
Ad 3:  
Budget: Mindre forbrug i dette skoleår vil vi gerne have overført til næste budgetår 
I budget 2022 har vi et mindre budget på 5,2 million med primært grundet færre 
elever. 
Skolebestyrelsen er rigtig glade for at udvalget vælger at mødes, men vi kunne 
ønske os mere tid til møderne. 
Skolebestyrelsen har haft svært ved at afgive høringssvar til budgettet, da 
materialet er meget svært at gennemskue. 
Midler til renovering af toiletter i Asnæs. Projektet er påbegyndt, men der er ikke 
penge til alle skolens toiletter. 
Revurdering af skolereform. Udvalget skriver jævnligt til ministeriet. 
Referater af skolebestyrelsesmøder sendes til udvalget. 
Uddannelsesniveauet på lærerne (kommunalt er 27% ikke-uddannede lærere). 
Drøftelse af, hvordan uddannelsesniveauet kan højnes.  
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Ad. 4: 
Emnet drøftet under pkt. 3, herunder ønsket om længere tid til dialogmøderne. 

 

Punkt 2 Se skolen 

Ansvarlig og tid Ledelsen, 45 minutter 

Formål 
 
Fremstilling 

Rundvisning, så skolebestyrelsen kender skolerne. 
 
Afdelingslederne viser skolen. 

Referat Intet til referat 

 

Punkt 3 Godkendelse af dagsorden 

Ansvarlig Sussie 

Referat Godkendt. 
Punkt 5 udsættes til næste møde. 

 

Punkt 4 Nyt fra skolen 

Ansvarlig og tid 15 minutter 

Formål 
 

Formidling til skolebestyrelsen om aktuelle sager. 

• Elever 

• Medarbejder 

• Ledelsen 

• Afdelingsrådene 

Referat Elever Hørve: der er god gang i port-foliemapperne. vi har haft vores første 
elevrådsmøde. 
Elev Asnæs: Elevrådet har fået iværksat et skab på pigetoilettet med bind. 
Derudover har vi lavet invitationer til læringssamtaler og vi arbejder med port- 
folie. 
 
Personale Fårevejle: 8. klasse har inviteret yngre klasser til Halloween. Det var en 
stor succes. 
Personale Hørve: Der installeres ventilation, - arbejdet påvirker hele skolen. Der er 
et stort arbejde i at arbejde med ny struktur for Skole-/hjemsamarbejdet. Der har 
været arbejdet med Halloween. Vi har fået fin gang i morgensangen for hele 
skolen. 
Personale Asnæs: Vi er godt i gang med forberedelse til første læringssamtale. Der 
har været modstand i 9. klasse, men alle på nær to har meldt sig til. Vi har lavet 
tiltag i forhold til urolige elever bl.a. ved at lærerne holder pauser blandt eleverne. 
 
Ledelse Fårevejle: Det går stærkt for tiden. Der er ansat en ny lærer. 
Ledelse Asnæs: Vi var ramt af Corona lige før efterårsferien, som gav udfordringer.  
Ledelse Hørve: Det samme som på de andre matrikler. Vi er en lille skole og 
forsøger at gøre ting, som er særligt muligt på en lille skole. Der er et stort 
kendskab til hinanden. 
Jørgen: Når Corona rammer os, så er den rigtige kommunikation er vigtig. 
Der er snart Læse og Litteraturfestival i Odsherred. Det anbefales at undersøge 
arrangementer både i skole- og fritid. 
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Der har været ”løvens hule” i Fårevejle – et forløb med erhvervslivet. 
På fredag kommer konsulenten på ledelsesteammødet og ellers er vi i ledelsen 
også spændte på læringssamtalerne. 
 
Afdelingsråd Fårevejle: Laver juletræsfest for hele skolen. 
Afdelingsråd Hørve: intet møde siden sidste SKB 
Afdelingsråd Asnæs: intet møde siden sidste SKB – dog har der været en forælder- 
henvendelse omkring lovliggørelse af vores fodgængerfelt. Dette bliver en opgave 
for Skolebestyrelsen. 

 

Punkt 5 Opfølgning fra skolebestyrelsens lørdagsmøde 

Ansvarlig og tid Sussie, 15 minutter 

Formål 
 
Fremstilling 

Opsamling fra mødet lørdag den 9. oktober. 
 
 

Referat Punktet udsættes til næste møde 

 

Punkt 6 Økonomi 

Ansvarlig og tid Jørgen og Jette, 45 minutter 

Formål 
 
Fremstilling 

Orientering om økonomien for 2021 samt orientering og drøftelse af budget 2022. 
 
Skolebestyrelsen skal på et senere møde godkende skolens budget for skoleåret 
2022/2023.  
På mødet gives en status på forbrug i indeværende år, ligesom der orienteres om 
skolens tildeling for 2022. Skolens tildeling for SFO er endnu ikke modtaget. 
Økonomisekretær Jette Hedegaard deltager i punktet. 

Referat Der er enighed om at vi sender en ansøgning om at overføre et mindreforbrug fra 
2021 til 2022. 

 

Punkt 7 Eventuelt 

Ansvarlig og tid Alle, 5 minutter 

Referat - Opmærksomhed på, hvordan vi bruger begreberne ’eksklusion’ og ’inklusion’ 
- Rammerne for personalets deltagelse i skolebestyrelsesmøde. 
- Dagsordener og referater fra udvalgsmøder sendes til 
forældrerepræsentanterne. 

 
 
 
 


